
Notulen MR-vergadering 19 september 2024 19.00uur 
Aanwezig:  
Elsabeth van Boekel, Noor Pelgrim (P-MR), Monique Lenstra (voorzitter, O-MR), Frederiek 
Schnellen (secretaris, O-MR), Jeannette Kemp (Bevoegd Gezag) 

 
1. Start schooljaar 

Het schooljaar is goed gestart, het team is positief. De groepen 3 & 4 en 5 & 6 zitten 
voor het eerst in de middagen samen, ook dat gaat goed. Jeannette is per dit 
schooljaar 1 dag per week bovenschools aan het werk (voor Stichting WijWijzer).  
 

2. Evaluatie ouderavond/info avond 
Veel positieve geluiden vanuit ouders over de twee sessies, met name over de 
relevante onderwerpen en goede sprekers. Opkomst was goed. Bij de suggestie om 
de inhoud ook in de klas te behandelen, geeft Jeannette aan dat er al veel aandacht 
wordt besteed aan ‘Mediawijsheid’. De inhoud daarvan wijzigt ieder jaar, vanwege 
actualiteit en relevantie. Nick is mediawijsheid-coördinator. 
Mbt de infoavond wordt besproken of deze volgende keer wellicht toch klassikaal 
wordt georganiseerd ipv op inloop. Met name vanwege het stimuleren van 
betrokkenheid tussen ouders in de klas. Wellicht dat een combinatie een optie is voor 
volgend jaar. Weinig opkomst van ouders kleuters. Wellicht waren onderwerpen niet 
relevant. Het team gaat alles nog evalueren.  
 

3. Betrokkenheid & communicatie ouders 
Begin van het schooljaar heeft Jeannette een bericht uitgestuurd over aanmeldingen 

van ouders voor begeleiding van klasse uitjes, vanwege het feit dat hier vaak (te) 

weinig animo voor is.  School moet daarom helaas strenger kijken naar wel of niet 

gaan. De MR vraagt zich af wat de reden is voor het mindere animo vanuit ouders en 

hoe die betrokkenheid verhoogd kan worden. Bij talentenmiddagen wordt de inzet 

van ouders al strakker geregeld dan vorig jaar, Thijs ontvangt hulpouders en verwijst 

ze naar de juiste klas. De MR oppert het idee om nog meer communicatie/ 

verantwoordelijkheid voor het ‘regelen’ van ouders bij de klassenouders neer te 

leggen, zoals al gebeurt bij bijv luizenpluizen.  

Een ander idee voor meer animo voor helpen bij de talentenmiddag is deze te filmen 

om ouders te laten zien wat de talentenmiddag precies inhoudt. Wellicht dat een 

aantal groep 8-ers dat willen doen.  

Laatste idee is om voor de talentenmiddagen per groep/klas ouders te ‘leveren’. 

Jeannette bespreekt de verschillende ideeën met het team. 

 

4. Update verbouwing 
Er zijn door een bouwkundige constructieve berekeningen gedaan voor de zolder, of 

die als schoolruimte gebruikt kan worden en dus kan worden verbouwd. Ook is er een 

kostenraming gedaan voor fase 1 (o.a. trap in de gang, kooklokaal). Beide zijn positief 

uitgevallen. Er wordt nu naar een aannemer gezocht die het project wil gaan 

uitvoeren. 

Geen nieuws mbt de nieuwe gymzaal naast de school. De grond is gekocht door de 

gemeente; de aanbesteding moet nu opgezet worden. 



Landgoed Dennenheuvel is gegund aan projectmakelaar Thunnissen. Deze gaat nu 

met een plan komen. 

 
5. Gymles bovenbouw 

Er zijn signalen van ouders en kinderen van de bovenbouw dat het gymen met de 

hele klas in de relatief kleine gymzaal lawaaiig is. Jeannette geeft aan dat groep 7 en 8 

inderdaad om de week met de hele groep en om de week in halve groepen gymles 

hebben. Normaliter zouden ze beide keren met de hele groep les hebben, maar 

daarom wordt meester Thijs extra ingezet om ook in halve groepen te kunnen gymen. 

 

6. Update project ‘Onderwijs anders organiseren’ 
Nav de bevindingen van de projectgroep (Noor en Veronique) zijn een aantal zaken 

veranderd dit jaar. De nieuwe groepsindeling (3/4 en 5/6 ’s middags samen) valt goed 

uit. Met GO (geïntegreerd onderwijs) wordt gestart met het tweede thema: ‘Bouwen 

& wonen’. Na afloop wordt de knoop doorgehakt of met GO wordt doorgegaan. Nav 

feedback van de Leerlingenraad is voor de leerlingen mogelijk nog meer je eigen pad 

te kiezen. Een andere wijziging is het portfolio ipv het cijferrapport. De IEP-resultaten 

blijven wel in het portfolio, incl het verhaaltje van de leerkracht. Als ouders benieuwd 

zijn naar cijfers, kan Parro worden geraadpleegd. De projectgroep houdt de komende 

tijd in de gaten hoe de nieuwe initiatieven lopen. 

 

7. Pestbeleid (groep 8) 
Monique en Frederiek geven aan dat er zorg leeft onder ouders over enkele 
ontwikkelingen de afgelopen tijd (en twee jaar geleden) in groep 8. Zowel dit jaar als 
twee jaar geleden is er een leerling uit groep 8 naar een andere school gegaan. Wel 
moet benoemd dat beide incidenten niet met elkaar te vergelijken zijn.  
Ouders vragen zich af hoe dit kan en of de school er (voldoende) aan heeft gedaan, 
en zo ja wat? 
Jeannette geeft aan dat de school een uitgebreid pest-protocol heeft en dat dit ook in 
beide gevallen gevolgd is. Er is vanuit school achter de schermen ontzettend veel 
gedaan in beide situaties, zelfs buiten de officiële rol van school om, alles om beide 
situaties in goede banen te leiden. Daar is vanuit zowel Jeannette en verschillende 
docenten veel tijd en energie in gestopt om het zo zorgvuldig mogelijk te doen. Dit 
alles wordt door Monique en Frederiek erkend.  
Jeannette geeft aan dit graag te willen benadrukken en ook gelijk aan te geven dat 
het moeilijke aan dit soort situaties is dat school niet alles kan delen ihkv privacy. 
Mochten ouders vragen hebben dan kunnen ze daar altijd contact over opnemen met 
Jeannette of Chantal. 
 

8. Beleid mbt meerbegaafden 
Er zijn vragen vanuit ouders wat er wordt gedaan voor meerbegaafden. Voorheen 

was meester Jaap degene die daarmee was belast. Jeannette geeft aan dat het 

systeem wat Jaap heeft neergezet (vooruittoetsen, ander werk obv niveau, pittige 

plustorens) nu doorgezet wordt in de klas (dus niet meer in een apart klasje). 



Mochten ouders daar vragen over hebben dan is het belangrijk dat ze die aan de 

leerkracht stellen, bijvoorbeeld tijdens de oudergesprekken. 

Jeannette gaat op de website van school meer informatie zetten over wat er aan 

meerbegaafdenbeleid op school wordt gedaan. 

 

9. School 100 jaar! 
De feestweek vindt plaats van ma 30 juni t/m vr 4 juli 2025. Dit is toevallig na de 

toetsweek van enkele middelbare scholen. Op vrijdag fietst groep 8 de school uit, de 

maandag erna is de musical. De schoolreis vindt plaats in de feestweek.  

Op de zaterdag voor de toetsweek is er een reünie voor alle oud-leerlingen en -

leraren. Over de verdere invulling zal overlegd worden met de Oudervereniging; de 

mogelijkheid tot het aannemen van een stagiair om deze feestweek te helpen 

organiseren is besproken. Binnenkort komt er meer info op de website. Jeannette 

neemt dit mee en pakt dit op. 

 

10. Formatie MR 
De zittingstermijn van Monique en Frederiek loopt af per nov 2025. Frederiek geeft 

aan dan ook te willen stoppen aangezien haar jongste kind dan in groep 8 zit. Begin 

schooljaar 2025-2026 zal hier een bericht over uitgaan.  

Elsabeth is in 2017 toegetreden, in 2020 herkozen, en in 2023 voor de tweede maal 

herkozen. Noor is in 2018 toegetreden en in 2021 herkozen. Beide willen graag in de 

MR blijven als docenten, het docententeam is hiermee akkoord. Frederiek checkt in 

de statuten hoe het zit met de maximale zittingstermijn. 

 

11. Acties voorgaande vergadering 
- stagiair PR (Jeannette) -> niks terug gehoord van de opleiding Communicatie. 
Jeannette gaat ze nogmaals contacten. 
- sportcommissie oprichten (Jeannette) -> ivm sporttoernooien. Wellicht 
samenvoegen met Avond4Daagse. Jeannette neemt dit op met OV. 
 

12. Wvttk:  
- MR-bekendheid opschroeven, mn in onderbouw. Ideeën: 

o Parro berichtje 
o Bericht in de klassenouder-app 
o Aanwezigheid tijdens OV-vergadering (incl klassenouders)  
Monique en Frederiek pakken dit verder op. 

- Hoe zit het met het aantal nieuwe aanmeldingen van leerlingen? Jeannette geeft 
aan dat dit iets lijkt aan te trekken.  
 

13. Volgende vergadering  
Maandag 18 november om 19.15u 

 
 


